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"Nigdy nie spotkałem się z Al Khelaifim. To kolejne kłamstwo", powiedział

portalowi laroma24.it James Pallotta, pytany o kolejne pogłoski dotyczące

rzekomych rozmów między władzami Romy a Katarczykami.

Kolejne plotki na ten temat wypuściła dziś agencja Adnkronos, według których w

kwietniu miało dojść do spotkania w Rzymie między Al Khelaifim a

przedstawicielami Giallorossich. Wcześniej właściciel PSG miał przebywać też w

Mediolanie, gdzie miało dojść także do spotkań z wysłannikami Romy. Na tą chwilę,

według doniesień, Al Khelaifi nie uważa by wycena klubu była korzystna i tym

samym istnieje wciąż dystans, jeśli chodzi o cenę. Negocjacje mogą jednak powrócić

po zakończeniu sezonu, którego ostatnim aktem będzie finał Ligi Mistrzów. Numer

jeden PSG chce poszerzyć interesy Qatar Sport Investement o kolejną europejską

stolicę, stąd zainteresowanie Romą, podają dziennikarze. 
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